



REFERAT KG RIK

Dato: 4. juli 2017, kl. 21.00-21.15

Sted: Telefonmøte (Skype)

Tilstede: Morten R. Larsen (MRL), Åse M. Lura (ÅL), Heidi Tokstad (HT), *Roar Kjønstad (RK)*

Forfall: Terje Hammerseng (TH), Jostein Håland (JH), *Trond-Egil Groth (TEG)*

Saksliste:

Sak 51/17 Referat fra møte 12.06.17
Godkjent

Sak 52/17 Post/orienteringssaker
- Epost -NBF – Nordic Style - oppfølging – egen sak
- Epost - FCI - Info VM – T.O
- Epost - FCI - Neste møte brukskomiteen – T.O

Sak 53/17 Saker hos NKK
Restanser:
- Referat ikke lagt ut på WEB
- Oppdatering av lister (dommere, figger, instruktører) – venter på status
- Svar sak 6/17 – tas ut – KG har informert
- Svar sak 10/17 – tas ut – KG har informert
- Se møte KG/ADM og sak 45/16 – NKK kontakter POD, KG informeres
- Figbok – bedt NKK bestille
- Disiplinærstraffer/utestengelse – retningslinjer for oppfølging, hva gjøres i etterkant osv., se sak 44/17 – venter på svar

Sak 54/17 Regelverk
NKK tar kontakt med POD, KG informeres. Oppfølging vurderes etter tilbakemelding fra NKK.

Sak 55/17 Trinn II
Orientering fra **TH** utsatt til neste møte.

RK sett på eksamensbesvarelsene, ser ok ut. Bør han en generell revidering av pensum og eksamen.

Sak 56/17 Figurantordningen
Bestilt figbok via NKK, ikke mottatt.

Sak 57/17 VM/NOM

RK sender info til VM arrangør om uttaksdato (NM).
MRL sender info vedr. NOM

Sak 58/17 NBF – Nordic style/møte

MRL orienterte om svar til NBF på 2 punkter vedr. innføring av Nordic Style, klargjøring/presisering av informasjon gitt i møte 22.05.

Sak 59/17 Eventuelt

- Neste møte 8. august kl. 21 Skype – **MRL** innkalling

Referent: MRL 5/7-2017